
               
 

NOTULEN GMR - 21 maart 2023 

Tijd: 19:30 – 21:30 uur 

Aanwezig: Mariska, Jeroen, Inge, Anne, Yvonne, Janine, Kris, Mark, Hendrika (secretaris) 

 

 

  Agenda 

 

Toelichting  

  Opening, vaststellen agenda 
-BAC RvT? 

(Update: Janine - lid BAC - brievenselectie en 

gesprekken gaan plaatsvinden.) 

 

De vergadering wordt om 19.30 uur geopend. 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 

 

 

  Notulen 06-02-2023 

 

De notulen worden ongewijzigd 

vastgesteld. 

 

 

Secretaris deelt de 

notulen met stafbureau 

voor plaatsing website. 

  Ingekomen stukken 

 

Begroting SWV-gelden: 
orthopedagogen en gedragsspecialist worden 

hieruit bekostigd: zij worden ook ingezet om 

inclusie binnen scholen te bevorderen. Echter, 

als ouder zijn deze mensen niet altijd zichtbaar. 

Soms botst het op een school dat een 

orthopedagoog niet eerder is betrokken 

doordat een school zelf een gedragsspecialist 

in huis heeft.  

 

 



Bestuursformatieplan: 

Vraag m.b.t. de laatste tabel (bijlage 1): 

waarom krijgen bepaalde scholen 

bovenschools extra formatie toebedeeld? 

 

Wat is de doelgroep voor dit document? Veel 

tekst en cijfers. Kan dit niet korter en bondiger, 

bijvoorbeeld door naar een bijlage te 

verwijzen? 

 

Bekostiging kleine scholen: ze leveren veel 

geld op, maar er gaat ook geld naar de 

bekostiging van het gebouw van de kleine 

school. Hoe verhoudt zich dit tot elkaar, juist nu 

de kosten voor vastgoed en toebehoren 

(energie) zo toenemen? 

 

 

  Stand van zaken werkgroep duurzame 

huisvesting 

 

Mark heeft het strategisch huisvestingsplan al 

vluchtig bekeken. In de basis ziet dit er goed 

uit. Wel ontbreekt een duidelijke visie op en 

route naar duurzaamheid. Gemeente Aa en 

Hunze blijkt een hoge doelstelling te hebben 

(hoger dan het akkoord van Parijs), maar er 

wordt geen invulling aan gegeven. 

 

Mark heeft 27 maart een afspraak met Jeroen 

om te sparren en het huisvestingsplan verder 

onder de loep te nemen. Belangrijk hierin is de 

gemeente mee te krijgen, aangezien zij 

vastgoedeigenaar is. Wellicht moet er een keer 

gespard worden met de verantwoordelijke 

wethouder (Kiena ten Brink, duurzaamheid, of 

juist de wethouder huisvesting?). Mark zal dit 

aan Jeroen voorleggen. Eerst zal worden 

ingezet op de afspraak tussen Mark (en zijn 

vrouw) en Jeroen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Punt komt volgende 

vergadering terug op de 

agenda. 

  Jaarverslag GMR 2022 

 

Het jaarverslag wordt goedgekeurd. 

 

Secretaris deelt dit met 

het stafbureau 

  Actie- en besluitenlijst 
 

Lopende zaken (bijvoorbeeld meegeven advies 

vakantierooster waar op teruggekomen 

 

 



kan/moet worden). Dit biedt beter overzicht 

voor de GMR-leden. 

 

Secretaris voegt dit 

vanaf nu toe aan de 

agenda/notulen. 

  Jeugdeducatiefonds/schoolontbijt 

 

Scholen hebben de opdracht gekregen goed in 

de gaten te houden welke gezinnen het 

mogelijk moeilijk hebben (kinderen die niet 

hebben ontbeten of regelmatig geen fruit mee 

hebben). De ouderbijdrage speelt ook een rol: 

die wordt steeds vaker niet betaald, zowel 

vanuit financiële of principiële redenen (het is 

duidelijker dat het een vrijwillige ouderbijdrage 

is en men dus niet verplicht hoeft te betalen). 

Doordat er minder ouders betalen, wordt het 

budget voor een schoolreis ook kleiner. 

 

  YouTube-premium account 

 

Anne licht toe: punt binnengekomen via de MR 

van de JT. Kinderen kregen reclame te zien 

tijdens het kijken van YouTube, en die reclame 

was niet altijd geschikt voor de kinderen. De JT 

wil het bovenschools trekken omdat andere 

scholen hier ook te maken mee krijgen. 

 

Het blijkt dat andere scholen dit niet ervaren 

doordat YouTube niet of op een andere manier 

wordt ingezet. De JT zou dan zelf een 

premiumlicentie kunnen aanschaffen zodat 

andere scholen dit geld kunnen besteden aan 

licenties die hen beter passen. 

 

Het stemt de GMR positief dat de MR de GMR 

weet te vinden voor dit punt. Het wordt echter 

niet beoordeeld als een bovenschoolse 

aangelegenheid en het wordt daarom niet 

verder opgepakt. 

 

 

  Vanaf hier Jeroen erbij voor toelichting  



  Ingekomen stukken: 

 

Gelden samenwerkingsverband 
Gea Linker licht online toe. 

 

S-formatie: ondersteuning voor kinderen die 

meer nodig hebben dan alleen de 

basisbehoefte. Kan personeel of materiaal zijn. 

 

Gedragsspecialist en HB-specialisten (Prikl) 

worden ook vanuit het geld van het 

samenwerkingsverband bekostigd. Voor test- 

en toetsmaterialen is een extra potje 

beschikbaar (bijna 6000 euro). 

 

Het budget dat voor Stichting PrimAH 

beschikbaar is, is volledig ingezet. Besturen 

verantwoorden de gelden vanuit het SWV op 

verschillende manieren, maar het SWV zoekt 

naar een meer uniforme manier van 

verantwoorden. 
 

Vanuit de GMR zijn er na de toelichting van 

Gea geen verdere vragen. 

 

Bestuursformatieplan: 

Cisca komt het bestuursformatieplan 

toelichten. Zij bespreekt het plan per hoofdstuk 

en focust daarbij op de wijzigingen t.a.v. 

eerdere bestuursformatieplannen.  

 

De belangrijkste punten die aan de orde komen 

zijn: 

 

Nieuw in de CAO: professionalisering 

medewerkers. Daarom ook meegenomen in 

het bestuursformatieplan. NPO gelden zijn 

meegenomen. Zoals het nu staat komt hier 

niets meer bij, maar het is wel geregeld dat 

scholen er langer over mogen doen om het uit 

te geven. Uitgeven van NPO-gelden gaat met 

 

 

Informerend/opiniërend 

 

 

 

Informerend 



instemming van de MR van de betreffende 

scholen.  

 

De verwijzingen naar het nieuwe koersplan zijn 

aangepast, aangezien het oude strategisch 

beleidsplan natuurlijk niet meer geldt. 

 

De GMR adviseert het document voor de 

leesbaarheid in te korten met daarbij 

verwijzingen naar onderliggende 

documenten/beleid. Cisca geeft aan positief 

tegen dit advies aan te kijken. Bepaalde punten 

moeten voor het ministerie echter sowieso in 

het plan worden opgenomen. 

 

Cisca wordt gevraagd toe te lichten waarom de 

ene school bovenschools extra formatie krijgt 

toebedeeld? Dit wordt bijvoorbeeld toegekend 

voor studieverlof of het aansturen van de 

schoonmaak door een directeur. 

 

Vraag m.b.t. bekostiging kleine scholen: in 

hoeverre is dit nog houdbaar? Wat is het 

moment waarop de keuze moet worden 

gemaakt een school toch te sluiten (23 

leerlingen is de ondergrens)? De gemeente wil 

de kleine scholen ook graag behouden. 

Voorgenomen sluiting zal mogelijk 

tegenwerking van de gemeente opleveren. 

Bestuurlijk gezien is de onderwijskwaliteit 

doorslaggevend en die is op de kleine scholen 

binnen de stichting (dik) in orde. 

 

Vervolg: Cisca probeert de compactere versie 

twee weken voor de volgende vergadering met 

de GMR te delen. Eventuele vragen kunnen 

dan naar Cisca worden gestuurd, zodat het 

stuk de volgende vergadering kan worden 

vastgesteld. 

 

  Mededelingen directeur-bestuurder 

 

Werving directeur OBS Gieten. Eerste 

gesprekken zijn geweest en de tweede ronde 

 



volgt volgende week. Jeroen is positief 

gestemd en verwacht voor begin volgend 

schooljaar een nieuwe directeur te kunnen 

benoemen op OBS Gieten. 

 

Alle scholen hebben een poster van het 

koersplan ontvangen om dit kenbaar te maken. 

 

Kinderen uit Oekraïne: PrimAH blijft hier in 

samenwerking met CKC Drenthe vorm en 

inhoud aan geven. Er komen extra gezinnen 

naar Papenvoort waardoor de school alweer 

uitgebreid moet worden. Vermoedelijk een 

uitbreiding van 85 tot 120-130 kinderen. 

Oekraïense kinderen die op Papenvoort 

wonen, moeten ook op Papenvoort naar school 

kunnen blijven gaan. Dit zal moeten om het 

voor de scholen binnen de stichting behapbaar 

te houden. Wel zal de samenwerking met 

andere scholen binnen de stichting gezocht 

gaan worden zodat deze kinderen ook met 

Nederlandse kinderen in contact zullen komen. 

 

 

  Rondvraag 

Wat is de status van de kosten van het 

administratiekantoor? Hier wordt op het 

stafbureau aan gewerkt. Het huidige contract is 

opgezegd. 

 

 

  Onderwerpen nieuwsbrief 
 

 

  Sluiting 

 

De vergadering wordt om 21.32 gesloten. 

 

 

Datum volgende GMR: 20 april 2023  


